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Està molt clar que no és massa ètic passar-ho bé a
costelles d'un altre. Menys si aquest és débil i no
pot defensar-se. Açò és aplicable tant a les perso

nes com als animals. No està bé que tirem uns animals a
l'aigua i un munt de joves naden, els encerclen i intenten
agarrar-los mentre la resta de gent riuen i s'ho passen la
mar de bé. Però siguem coherents, ¿per què es prohi
beixen els ànecs a l'aigua, festa tradicional a Benicarló, i
es permeten els bous?

Anar contra el bous pot representar un conflicte social
molt fort, encara que aquests puguen patir més que els
ànecs. Els bous de plaça són (iesta nacional, a nivell
d'estat. Els bous de carrer per a molts són festa nacional
a nivell de país.

Com no es pot anar contra els bous, anem cotra els
patos. La lògica de la denúncia no és massa clara.

Des de la Veu ni condemnem ni defensem aquest tipus
de festes: ¿civisme i/o tradició?
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Una panissola molt ras
posa, punxant, i amb mal
gust, per als conserva

cionistes d'ANPA, perquè s'han
carregat una festa amb tradició, una
festa ancestral, els Anecs a l'aigua.

Des del segle passat ha funcionat
aquest acte, pot ser el més antic de
les festes, després dels bous, i on
mai s'han maltractat els animals.

A més a més han pressionat per
què posen sancions econòmiques.
Això es diu "pixar fora de test'.
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!f~ La carxofa.de Benicarlór torradeta I feta amb

molta estima és per al
sotsdirector de La Veu de
Benicarló, Àlex Gozalbo i Beltran,
perdiodista benicarlando, perquè
l'organització de l'ACB l'ha escollit
per ser el cap de premsa de la Final
de la Lliga Espanyola de Bàsquet,
que estan disputant el F.C.
Barcelona i el R. Madrid.

Enhorabona Àlex, continua en
aquesta línia de treball!

Les Corts i Renfe ens arraconen

eada vegda p!tjor. A les Corts de Zaplana, el Maestrat
ni existeix. Es curiós com la majoria d'ajuntaments
(inclosos els del PP) van aprovar en Ple una propos

ta de creació de línia de rodalies. Ara, des de València (la
voz de su amo), els hi giren la truïta i diuen que no, que
"toda va bien, que con lo que hay, ja és suficiente". Deu ser
que el sr Tena (PP de Traiguera, molt preocupat ell) va en
cotxe oficial al seu despatx i no utilitze els transports
públics. Ja no tenen ni vergonya.
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ANPA, grup conservacionista, va exigir una sanció econòmica per fer l'acte

Benicarló es queda sense el
concurs dels"Patos " a l'aigua

~ ISMAEL MATEU

La festa tradicional dels ànecs a l'aigua no es farà a la nostra ciutat foto Anuari 96

L'Ajuntament no pot arriscar-se a continuar amb els actes dels Ànecs a l'aigua

l'Ajuntament, ja que no serà sancio
nat, però han advertit del risc que
suposaria tornar a realitzar aquest
acte: "no podem afrontar aqueixa
sanció, per pressupost, i per això
no podem arriscar-nos a plantejar
la realització dels ànecs a l'aigua".
Bautista deixava oberta la possibilitat
de trobar un patrocinador, que sufra
gara la multa, però "no volem crear
cap tipus de polèmica", va afirmar.

Setmanes enrrere, el grup activista
en pro dels drets dels animals va
escriure una carta al president de la
Generalitat, Eduardo Zaplana, per
sol·licitar-li que se sancionara el muni
cipi, ja que a pesar de reconéixer-se
el fet punible, existia la paradoxa de
deixar l'acte sense sanció.

A l'espera d'alguna reacció política
i extrajudicial i amb l'ànim d'actuar
amb cautela, tant l'Ajuntament com la
Comissió de Festes han decidit sus
pendre l'acte, fet que serà confirmat,
en un avanç de la programació oficial,
en la roda de premsa del pròxim dis
sabte, dia 3 de juny, a les 18 h, a la
sala de plens de l'Ajuntament.

.",.

Valenciana, estimant que "no es
tracta d'una finalitat municipal la
realització d'aquest tipus d'actes,
és una festa amb tradició, on no es
maltracta els animals, a més a més,
el 70% dels ànecs després van des
tinats a estanys o llocs de reserva
natural, i la resta se'ls queden els
veïns, com si d'un altre animal es
tractara", va assenyalar Bautista. Els
tribunals han dictaminat a favor de

L
es Festes Patronals de Benicarló
es queden, des d'aquest pròxim
estiu, sense un dels actes més

tradicionals, una festa ancestral, que
han viscut des del segle passat tots
els benicarlandos: el concurs dels
Ànecs a l'aigua. El regidor de Festes,
Falles i Joventut, José Joaquín
Bautista Jaro, ho va confirmar a
aquest setmanari: "volem evítar con
trovèrsies, per això l'Ajuntament i
la Comissió de Festes hem decidit
no realitzar el tradicional acte dels
Ànecs a l'aigua en les nostres fes
tes patronals d'enguany".

L'acord ve motivat arran de la
denúncia efectuada pel grup conser
vacionista Associació Nacional de
Protecció dels Animals (ANPA) contra
l'acte en les festes passades, acte
que va ser considerat il·legal pel jutge,
en vulnerar l'article 22 de la Llei
d'Espectacles, i que va donar la raó
així al grup ecologista, qui va exigir la
màxima sanció, que ascendeix a un
milió de pessetes.

Els Serveis Jurídics de l'Ajuntament
van presentar les al·legacions oportu
nes davant de la Generalitat



o local La Veu de Benicarló, 2 de juny de 2000

Els estudiants de Benicarló i comarca critiquen
el rebuig, a les Corts, de la línia de rodalia

La línia de rodalia Castelló-Vinaròs és ... només per el Talgo /. Mateu

f6 ISMAEL MATEU

E
ls col, lectius d'estudiants de l'UJI
que procedeixen de les localitats
del Baix Maestrat no han esperat

a alçar la seua veu després del rebuig
en les Corts Valencianes de la proposta,
presentada pel PSOE, d'implantar una
línia de rodalia que cobrira el trajecte
Castelló - Vinaròs. Després de la nega
tiva del Govern els joves estudiants han
indicat "la necessitat de reactivar la
campanya social per a aconseguir
que d'una vegada per sempre, els
polítics, s'adonen de la imperiosa
necessitat que tenim els estudiants
del Baix Maestrat, ja que amb la línia
de rodalia la gran majoria residiria
als seus llocs d'origen, i no de llo
guer a Castelló", comentava Anna
Calvo, portaveu del Consell
d'Estudiants de l'UJI.

Calvo va assenyalar que expressa
ran una queixa formal als estaments
pertinents, i li donaran un nou impuls a
la campanya, "és necessari tornar a
reactivar aquesta necessitat, ja que
es tracta d'un servei més eficaç, efi
cient, ecològic, i a més a més econò
mic que les alternatives existents,
com són trens de llarg recorregut 
molt cars - o un pèssim servei d'au
tobusos".

Uns altres estudiants, també membre

del Consell de l'UJI, Lluís Beltran titllava
de "penós" el rebuig de la proposta,
"només tenim dos trens per a anar i
dos per a tornar al dia, és lamentable
que en l'any 2000, amb els avanços
existents, la nostra comarca estiga
abandonada com si no li importara a
ningú, no entenem el rebuig, quan la
gravetat és alarmant". Fins i tot van fer
notar una contradicció política, "es
rebutja a València, i tots els munici
pis costers del Maestrat ho han apro
vat en els seus ajuntaments com a
moció, on també mana el PP, és un
poc contradictori", va comentar
Beltrim. Un altre alumne, Àlex Vilanova,
va insistir en el fet que amb una millor
oferta "els estudiants aniríem i torna
ríem el mateix dia, no estem tan lluny

de l'UJI, però el servei no existeix, i
crec que els treballadors del
Maestrat que exerceixen a Castelló
farien el mateix. A més a més els
autobusos són cars i incòmodes, i la
combinació no s'ajusta, tampoc, a
les necessitats".

Cal recordar que els estudiants són
un dels col, lectius que eixirien més
beneficiats amb la creació d'una línia de
rodalia Castelló-Vinaròs, ja que hi ha,
aquest curs 99/00, més de 1.000 estu
diants de les poblacions del nord de
Castelló, que cursen els seus estudis a
la capital de La Plana, la majoria d'ells
estan matriculats en la Universitat
Jaume I. D'aquests més del 80% està
residint, per imperiosa necessitat, a la
capital castellonenca.
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Ximo Pitarch nou secretari comarcal del BLOC

Ignasi Costa, Xima Pitarch, i Xavier Rodriguez durant la roda de premsa del Congrés Gica S.

h ISMAEL MATEU

E
I Congrés Comarcal del BLOC
Nacionalista Valencià (BNV) del
Baix Maestrat es va saldar amb

l'elecció de Ximo Pitarch, elel grup
municipal d'Alcalà de Xivert, com a nou
secretari comarcal. A més de Pitarch
es van elegir els càrrecs més impor
tants de la nova executiva comarcal:
Xavier Rodríguez serà el nou secretari
de Política Municipal, Vicent Coll el res
ponsable d'Organització, i Josep Ignasi
Gelabert, secretari de Formació. A
aquest nou congrés, realitzat en la seu
social del BNV a Benicarló, va assistir
Ignasi Costa, secretari d'Acció

Territorial i membre de l'executiva
Nacional del BNV, qui va valorar molt
positivament la jornada: "hem traçat
les noves pautes a seguir perquè
nostre projecte seguisca creixent, i
a més a més hem preparat les prin
cipals característiques del nou pro
grama de govern del BLOC de cara a
les pròximes eleccions autonòmi
ques i municipals, el desenvolupa
ment de les quals serà iniciat l'any
2001", va destacar Costa.

El nou secretari comarcal es traçava
com a pròxims objectius la consolida
ció del BNV a la comarca, i principal
ment instaurar-lo en aquelles pobla
cions on no existeixen col· lectius, "hem

de ser el referent polític de l'esqué
rra progressista i nacionalista de la
comarca del Maestrat". Per a Pitarch
és fonamental aconseguir la consolida
ció com a tercera força política a la
comarca, "en el 2003 hem de ser una
força important en tots els ajunta
ments, hem de ser el grup polític
que es desmarque del centralisme
de dretes del PP, i del centralisme
d'esquerres del PSOE", fent una crida
a totes les persones d'esquerres i
nacionalistes i invitant-les a participar
en aquest projecte.

Com a principals objectius polítics a
nivell comarcal, Ximo Pitarch va indicar
que la intenció del BLOC és potenciar
els projectes mancomunats, "hem de
seguir l'exemple de les comarques
de València, que desenvolupen polí
tiques mancomunades per a les
seues poblacions, en la nostra
comarca hem d'incidir en serveis
mancomunats de residus, dels
quals tenim preedat, també el pro
blema de l'aigua, i sobretot del seu
ús, perquè els agricultors no poden
regar, però el PP no para d'anunciar
futurs projectes de camps de golf'.
Pitarch va destacar un interés especial
del seu partit per aconseguir millores
en transport públic i lluitar per aconse
guir la tan anhelada línia de rodalia
Castelló - Vinaròs.

APNAL realitzà un cens d'aus a Benicarló

---

h REDACCI6

A
I llarg d'aquest cap de setmana
s'ha realitzat a Benicarló un
cens d'aus urbanes per a esti

mar el nombre de nius existents al
municipi.

S'estima que existeixen més de
1.000 nius de teuladins, 800 de fal
cies, 300 d'avió, 150 d'estornell
negre, 50 de verdecillo, 50 d'oroneta,
29 de puput, 35 de tòrtores, 7 d'actua
cionset, 2 d'òliba, 43 de merla, 13 de
carboner, 12 de garses, 19 de cader
nera, 9 de verderol i 3 de voltaràs.
Aquestes dades seran proporciona
des a la Societat Espanyola d'ornitolo-

gia per a l'atles d'aus nidificants de
l'Estat.

Van trobar-se més de
2.500 aus de més de
setze espècies diferents,
predominant els teula
dins i les falcies

Els actes entorn a les aus conti
nuen aquest cap de setmana amb un
curs pràctic d'identificació d'aus apli
cades a la comarca del Baix Maestrat
i les comarques del Montsià. El curs
es basa en l'entrega d'una documen-

tació teòriques bàsiques i nombroses
eixides al camp per a observar in situ
les aus, les seues dificultats d'identifi
cació i els seus costums amb material
òptic bàsic per a dit fi.

Per a aquest dissabte està prevista
les observació d'aus a la desemboca
dura del riu Sènia, un recorregut per
Vinaròs per a veure les seues aus
urbanes i una excursió al delta de
l'Ebre per a veure en aquest parc
natural les aus palustre.

El diumenge el lloc elegit és el port
de Peníscola, on s'observaren les aus
Marines i les gavines, així com l'ane
llament d'aus a la marjal de
Peníscola.
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La Germania vol que l'Ajuntament cree un Consell de Juventut

-

JÓ G. J. B.

L
a Germania de Joves 'El Puig'
de Benicarló, ha anunciat la seua

! intenció de fer-li saber al regidor
delegat de Festes, Falles, i Joventut,
José Joaquín Bautista Jaro, la seua
clara aposta per millorar la situació de
la joventut a Benicarló, mitjançant un
escrit en el qual li expliquen les seues
quatre iniciatives principals. Raül
Burriel, president d'aquesta associa
ció, va indicar que la intenció és "reu
nir-nos amb el regidor i fer-li saber la

Les platges d'Alcossebre amaguen
un dels millors tresors culinaris de
la comarca. Des de fa temps, i

defugint la facilitat de la cuina nefasta
que imposa el turisme, Can Roig contri·
bueix a mantenir-nos pendents dels
sabors de la terra més propera, en un
equilibri just de qualitat i servei. Fora de
les modes i dels xiringuitos amb un
ritme frenètic de paelles clòniques la
gent de Can Roig es preocupa per mar
car la correcta diferència en un medi
hostil, com ho sol ser el de la massifica
ció turística. La timidesa de la ubicació
ja el posa en un nivell diferent a la resta
de restaurants de la zona, una vegada
asseguts a taula, endevinarem que l'e
lecció ha estat correcta. Malgrat que el
servei sol desconèixer l'idioma del país,
mantenen la seguretat d'aconsellar-te
per les coses més encertades del dia.
Normalment, deixar-se portar pel seu

nostra intenció de formar a
Benicarló un Consell de Joventut,
per això oferim a l'edil tot el nostre
suport, perquè es tracta d'una
necessitat imperiosa per al desenvo
lupament de la gent jove de
Benicarló".

Aquest Consell, segons Burriel,
suposarà crear una estructura associa
tiva per als joves de la ciutat, així com
un teixit juvenil, i una escola de ciuta
dans, "perquè es canalitzarà la joven
tut a comprometre's amb Benicarló,
i es farà la gent més associativa,

lo racó del coc
per Lo Manifassé

Can Roig
consell vol dir arribar a bon port.
L'amabilitat no falta, i els plats arriben a
taula amb una celeritat estimable.

La combinació que fa la casa gels
productes fascina el comensal. Una
extensa relació de plats entrants ens
anuncia sensacions fresques de les
matèries primeres. Amanides vistoses
amb components encertats: els espà
rrecs i el formatge de cabra a la planxa
acompanyats amb raïm i una reducció
de Pedra Ximenez inviten a encetar un
àpat equilibrat, com també ho fan les
escalibades carnals i les anxoves immi
llorables que arriben al plat regades
amb la generositats de l'oli d'oliva. Per
altra banda els productes de la mar fre
gits que ens serveixen a taula demos
tren una correció poc comuna entre els
restaurants de la zona, i que ens recor
den el mestarge del sud en aquestes
arts de l'oli brunzent.

més participativa".
També li preguntaran al regidor qui

nes són les competències de la
Regidoria de Joventut, "volem que
aquesta Regidoria estiga estreta
ment relacionada amb les de
Cultura, Esports i Benestar Social,
perquè unides donen una bona ofer
ta d'activitats per als joves". Per
últim, Burriel desitjava que es desenvo
lupen els plans locals de joventut, i que
es done un nou aire a l'Oficina
d'Informació Juvenil, "que no està
sent útil per als benicarlandos".

Per altra banda tant les carns com
els peixos es tracten amb professionali
tat tant dins del forn com als fogons. La
cuixa de cabrit tendra en la seua con
cepció interna i cruixent per fora ens
feia recordar les antigues maneres de
fer al forn de llenya, tot acompanyat
amb unes patates intenses i senzilles
envoltades de ceba melosa i suau. El
peix, primogènit oblidat de moltes
cases de menjars en aquest país, te a
Can Roig la festa que li toca. Les ora
des al forn, i els peixos de roca en un
suquet formalment encertat van donar
pas a unes postres elaborades dignes
de les millors estrelles Michelin. La
modernitat, en aquest punt, destaca
amb els colors i les textures dels gelats,
galetes i més ofertes de la casa. A la fi
de tot els gustos senzills de les coses
ben fetes. Ni més ni menys.

RÀDIO BENICARLÓ

EMISSORA MUNICIPAL
107.3 FM

Méndez Núñez, 91
Telf. 47 35 44
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XVIII Congrés del C. E. Odontoestomatològics
J6J ISMAEL MATEU

E
I Parador Nacional de
Turisme de Benicarló
és l'escenari escollit

per la comissió directiva del
Centre d'Estudis
Odontoestomatològics per
a celebrar la divuitena edi
ció del seu congrés anual,
la primera vegada que
aquest es desenvolupa al
nord de Castelló.

El Centre d'Estudis
Od o ntoestomatològ ics
engloba professionals d'a
questa branca de la medici
na de cinc zones de l'estat
espanyol, Castelló,
València, Alacant, Múrcia i
Albacete. Obdulia
Fernandez d'lbarra, presi
denta de la comissió directi
va d'aquest col, lectiu va

José Miguel Fabregat (esquerra) ha portat congrés a Benicarló

indicar la importància d'a- actual dels implanta
quest congrés: "ens reuni- ments, l'estètica dental, i
rem uns 200 professio- la prevenció de càries,
nais, i amb els acompan- entre d'altres qüestions".
yants ens aproparem a Fernandez va insistir en
les 250 persones, que la necessitat de conscien
tractarem tot tipus d'inno- ciar el professional de la
vacions tecnològiques, i necessitat que existeix a
debatrem la situació especialitzar-se i adaptar-

se a les noves maquinàries
tecnològiques que ofereiX
el mercat.

Per la seua banda, José
Miguel Fabregat, unlc
benicarlando membre de la
directiva, i principal impu~

sor de portar el congrés a la
ciutat costera, va expressar
la necessitat del professio
nal de reunir-se i tractar els
temes de major trans
cendència laboral, però va
assenyalar que s'aprofita
també per a "compaginar
les jornades amb les ofer
tes lúdiques existents a la
comarca, es visitarà el
Castell del Papa Luna, es
farà un torneig de golf, i
es farà una excursió a la
zona del delta de l'Ebre".

El congrés durarà fins el
pròxim diumenge 3 de juny.

Fòrum de debat sobre l'ocupació al Maestrat

Imatge del congrés sobre l'ocupació a la comarca /. Mateu

FOTO - ESTUDIO

,'6 o. I. C. A. T.

EI fòrum de debat
, sobre ocupació a la

comarca del Baix
Maestrat, de la iniciativa
europea Youthstart, orga
nitzat per l'Oficina
d'Iniciatives Comunitàries
de l'Ajuntament de
Traiguera, que es va cele
brar a l'Ajuntament de
Peníscola, va reivindicar

i l'existència d'un gran dis
;j

tanciament entre els cur-
sos que requereixen les

empreses i els que
sol'liciten els beneficiaris,
com així va indicar la
directora de l'OlC, Marisa
Calvet.
"El període de realitza
ció dels cursos és ina
dequat; hi ha una satu
ració de cursos per a
les mateixes especiali
tats; falta motivació cap
als cursos, propiciada
per l'obligació de for
mar-se les persones
desocupades", va afir
mar la directora.

carrer Doctor Ferran, n. 10
Telèfon 964-47-52-53

Especialitzats en
reportatges de bodes
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(el mussol)
Desgavellat

E
I mussol, després d'esperar

¡pacientment mig any que la
.seua petició fora atesa, a hores

d'ara creu que els últims Reis d'Orient
en passejar-se' pels carrers de
Benicarló no eren massa màgics que
diguem, encara que quan els va veure
i escoltar la nit del 5 de gener ja va
tenir clar que no calia concebre moltes
esperances que foren ateses les
seues peticions d'il'luminació a l'equip
del pp per tal de millor una mica la
seua gestió.

El mussol en la seua carta dema
nava que al regidor de l'àrea de
governació i seguretat ciutadana li
portaren un bon programa informàtic
per solucionar la problemàtica circu
latòria de la ciutat, però observant
com en sis mesos la situació va de
mal a pitjor, no pot deixar de pensar
que el Sr. Redorat deu ser un xic força
entremaliat i ses majestats només li
porten carbó, o que com venien d'oc
cident no van entendre la seua carta
en català i per aquest motiu ara per

compensar-lo del seu oblit li han rega
lat un càrrec a dins la cúpula dels
cadellets del PP.

El mussol sospita que els membres
del PP al consistori s'hi preocupen
més de la línia succeïdora a la vara de
comandament municipal que no de
resoldre les qüestions que la ciutat té
plantejades, per aquesta raó cal tor
nar a denunciar un altre cop la manca
de visió que té el PP en temes refe
rents a la circulació rodada de la ciu
tat.

El mussol ve denunciant que l'ac
tual Pla General d'Ordenació Urbana
està obsolet en la majoria dels seus
plantejaments, malgrat l'opinió contra
ria del Sr. Manya que el segueix con
siderant plenament vàlid per al proper
segle XXI i per tant sense cap raó
objectiva de canvi global encara que
ara l'ha modificat per afavorir certs
interessos particulars en detriment del
benestar social que donaria la zona
verda al bell mig del poble i no al cos
tat de la carretera més transitada del

Món.
El mussol dins dels canvis que con

sidera vital fer de manera urgent al
PGOUB és la redefinició de l'amplada
dels carrers, ja que és inconcebible
que a una ciutat amb un gran impacte
del parc mòbil se la estrangule amb
carrers nous de trinca de la senyoreta
Pepis, i sense esmentar els colls
d'ampolla que provoquen rotondes,
voreres invasores de carrers, etc.

El mussol no pot comprendre que
després de tants anys governant, ni
Flos, ni Cuenca ni ara Redorat s'han
atrevit a revisar la circulació d'aquest
municipi per evitar que els vehicles de
tota mena transiten per carrers en
doble sentit de la marxa i al mateix
temps deixant aparcar a banda i
banda com per exemple un tram del
lecla, el de València o el del Dr. Pera,
etc., on a dures penes poden passar
dos cotxes insignificants, per no parlar
del carrer de Vinaròs, Cabanilles,
Ulldecona, etc.

J
l

NOM
DOMICILI

Fitxa de subscripció
COGNOMS

POBLACIÓ CP TEL.

Se subscriu a La Veu de Benicarló, per l'import de: O 4.680 PTA (52 números, anual, bonificació 10%) pron'o
gable si no hi ha ordre en contra. Als enviaments fora de Benicarló caldrà afegir 2.000 PTA anuals.

Forma de pagament: O Domiciliació bancària
Remeteu aquesta butlleta i la domiciliació bancària per 4.680 PTA (52 números, anual) a Associació Cultural la Feram de
Benicarló (CI Sant Francesc, 95 Casal Municipal· 12580 Benicarló)

-Si.gnatura:- - ---- ----- .. - - - - -- - - - ----

BANC/CAIXA

___,- -<1. - - - - -- - -- -- --.de-200D- - -- -- ---- -- --- --- - _

Domiciliació bancària

J

ADREÇA

NOM [ COGNOMS DEL TITULAR DEL COMPTE

Codi de Compte Entitat Sucursal

POBLACiÓ

Control Compte número

CI'

Senyors: els demano que, fins a una nova ordre, atengueu els rebuts que els presentarà l'Associació Cultural la Feram de Benica"'ó per l'im

port de subscripció a La Veu de Benicarló.

n

Signatura: d de 2000
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Concert de jazz del quartet de J.L.Gamez

El concert de jazz del quartet de J.L. Gamez fou un èxit JMaura

16 REDACCiÓ

E
I Cicle de Concerts de
Primavera va acollir
l'espectacular concert

de jazz del quartet del
famós músic català José
Luís GéÍmez, un dels artis
tes més experimentats del
món del jazz, ja que ha
sigut partícep de nombro
sos seminaris de caràcter
internacional com el Bill
oobblins, Quest, Marc
Johnson, Walter Bishop Jr.,
entre altres.

L'auditori municipal de
Benicarló va ser l'escenari
idoni per a presenciar la
magistral demostració de
bona música amb què van
delectar el nombrós públic

present a l'acte.
José Luís Gamez és un

expert guitarrista gràcies
als seus estudis amb els
més importants guitarristes
del moment, Luís Murillo,
Siguen Levitt, Joe Pass, i

més recentment va com
partir guitarra amb John
Abercrombie i Pat Metheny.
Amb un ampli currículum,
Gamez ha representat a
RNE en l'EBU Big Band,
participant en el XX Festival

Internacional de Jazz de
Pori, Finlàndia, i actualment
és el director de la Big Band
Barna Band (BBBB)
orquestra formada per
joves músics de Barcelona.

Amb l'actuació a
Benicarló, plena de ritme i
de perfecta coordinació,
José Luís Gamez engran
deix més fins i tot el seu
ampli repertori d'actua
cions, ja que participa en
els principals festivals de tot'
Espanya, com Vitòria,
Madrid, Barcelona o Sant
Sebastià, així com en els
europeus de París, Berlín o
La hi haja. A més a més ha
dirigit l'orquestra del Taller
de Músics amb Tete
Montoliu.

anàlisi musical
els 10 de la veu

per Adrian Esteller

Sopa de Cabra reedita les seues cançons

A
mb el títol de 'Oies de

.' Carretera', el grup català Sopa

de Cabra reedita les millors
cançons dels seus quatre primers dis
cos, amb un CD recopilatori que des~

taca per les lletres i melodies que van
marcar tota una època del rock català
i que ja formen part de la memòria
musical c1el país.

Noves generacions musicals incor
poren constantment les cançons de
Sopa de Cabra en les seues preferèn-

cies musicals.
Aquest disc és un intent de com

plaure l'avidesa del públic per un
material sonor que amb el pas del
temps ha adquirit el 'catxé' d'autèntica
música popular.

Gerard Quintana i la seua banda
tornen amb un so molt millorat i la
incorporació de tres noves peces
musicals inèdites. 'Oies de carretera'
és la continuació de Sopa de Cabra.

Aquests són els 10 de La Veu:
1 - Prozac + - Àcida.
2 - Guillermo - Madre.
3 - Amanda Miguel - Así como hoy.
4 - Jon Secada - Stop.
5 - Luz - Quisiera ser y no puedo.
6 -Alberto Comesaña - Ni en

;

broma. "'
7 - Joaquín Lera - El cochecito azuL
8 - Joe Satriani - Engines of ... .
9 - Sunflowers - Love? i;

10 - Sopa de Cabra - Per no dir r~s.

es1;'-1d.io c: --
Reportatges, càmeres, accessoris, tot per a la fotografia

~"'e..c:ió ....~:is
Tol tipus de tamanys. Tots els preus i a més us regalem el vídeo del vostre casament. Informeu-vos

Plaça del Mercat, 1 Benicarló

Telèfon: 964471432
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Acaba la temporada teatral
amb 101 anys de cinema

f6 AORIAN ESTELLER

EI passat divendres va finalitzar
la temporada teatral coordi
nada per l'àrea de Cultura de

l'Ajuntament de Benicarló.
Quéquíspas, companyia teatral, va
posar dalt l'escenari a Àngel Ruiz i
Mariano Marín, que van representar
l'obra 101 anys de cinema.

El fil conductor ens mostra un
repertori selecte i variat de cançons
que pertanyen als 101 anys de cine
matografia.

Els que vam acudir a presenciar
l'obra vam presenciar una paròdia
molt bona quant a les formes, enca
ra que una mica fluixa en el fons,
parlem d'una obra regular, que ens

recorda l'anterior obra representada
en la ciutat pels mateixos actors,
'Cancíones animadas'. Amb un fluix
guió i uns gags sense substància.

L'obra va passar per
Benicarló amb més pena
que glòria.

Tot i l'esforç i la predisposició dels
actors, podem afirmar que es tracta
d'una obra que va passar per
Benicarló amb més pena que glòria.

Per una altra banda, cal destacar
la bona tasca de l'OAC que cada
any continua el seu bon treball
potenciant l'art del teatre.

l/!
QUESQUISPAS

101 'AÑaS BE EINE

101 anys de cinema va tancar el cicle

L ¡bres: Les cendres de la transició

..to JOSEP M. SAN ABDON

FRANCESC BaDí.
L'infidel. Edicions
Bromera. Alzira. 2000

L'infidel novel·la amb la
que Francesc Bodí va
guanyar el "Premi

Enric Valor" de novel·la
1999, ens narra la història
,d'Amadeu un professor
d'institut de quaranta dos
anys, que conviu des dels
seus anys d'estudiant amb
la Maria, directora general
d)ma conselleria del
govern socialista de la
Generalitat Valenciana,
amb la qual ha tingut dos
fills. Aparentment viuen en
una situació ideal on no els
manca res i sense cap con
flicte aparent, però un bon
dia Amadeu se n'adona
que la seva vida no té sen
tit i tot el seu món s'enso
rra. Amadeu comença la
història preguntant-se quin

dia va ficar la pota per a
que li passi això, i al voltant
d'aquesta interrogació gira
tot el conflicte de la
novel·la.

L'acció de la novel·la es
situa en la ciutat de
València pocs dies després
que el Partit Popular guan
yés per primera vegada les
eleccions autonòmiques,
tot i que els fets que narra
comencen en els primers
anys de la Transició, quan
els personatges protago
nistes es troben encara a la
Universitat. És en aquest
punt que l'autor es mostra
particularment dur amb els
personatges, d'una banda
amb Amadeu que com pro
bablement tantes persones
d'aquell moment que pre
sumeixen de medalles, van
adoptar una postura que no
era la que realment sentien,
ell fa una sèrie de lectures i
adopta una determinada
manera de parlar i actuar
per lligar amb la Maria, és

ací quan comença el seu
drama posterior. Però és
sobretot damunt de Maria
que l'autor descarrega la
màxima substància corrosi
va, ja que d'alguna manera
representa a una generació
de joves de la Transició
amb grans ideals, que els
van sacrificar pel pragma
tisme i per fer de la política
una professió, queda cruel
ment reflectida la manera
de ser de Maria el dia que
assisteix al soterrar del seu
sogre.

Un dels reptes principals
de la novel·la és transmetre
al lector l'estat de desordre
mental i d'angoixa en què
viu Amadeu, i això ho asso
leix magníficament
Francesc Bodí amb una
estructura narrativa que
podríem anomenar en espi
ral, en què sovint es van
repetint les cabòries que
turmenten el protagonista,
amb el que s'aconsegueix
un ritme narratiu molt lent

que encomana el lector els
neguits de l'Amadeu.

Amadeu intentarà sortir
d'aquesta vida d'insatisfac
ció en què viu anant al psi
quiatra, de qui fugirà quan li
farà patent l'estat d'incomu
nicació i solitud en què viu,
trobarà un cert consol i un
bocí de felicitat en conèixer
la Dolors, una dona madura
a la que coneixerà per la
secció de contactes d'un
diari i que va buscant algú
que li doni una mica de
companyia després d'una
vida de frustració, però la
conclusió a que s'arriba és
que la vida dóna poques
ocasions de rectificar i que
la segona oportunitat difícil
ment es presenta, com diu
l'Amadeu cap a la part final
del llibre "el temps no torna
arrere, que som les perso
nes que tornem però que ja
no trobem el mateix pas
saf'.
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L'acte de cloenda es retrans
metrà en directe per internet

societat G

.L:» REDACCiÓ
._-------_._-

La XII edició del Festival
Internacional de cine
ma de Comèdia de

Peníscola està a punt d'ini
ciar-se, del 5 al 10 de juny, i
els codirectors, Ganzen
müller i Alonso, van anun-

16 REDACCiÓ

U
na setmana més reco
llim la millor frase que
els benicarlandos hem

pogut escoltar pel nostre
entorn:

.~~~::jj
ciar que per primera volta
l'acte de cloenda serà
retransmés en directe, per a
tot el món, per lnternet, per
la pàgina web del festival:
www.festivalpeniscola.com.

A més a més, es va anun
ciar que es farà cinema a la
platja sud, per a tots els
veïns de forma gratuïta.

"I com de tot açò estaríem
moltes hores parlant, s'alça
la sessió. Bona nit".

Jaime Mundo, alcalde de
Benicarló, al darrer ple munici
pal. Sembla que tenia molta
pressa per anar-se'n al Palleter.

16 LA COLLA DELS TAFANERS

1 - Conflicte lingüístic
El president del Madrid es va queixar del fet que

a París de la França ni hi hagués rètols en castellà.
Té tota la raó l'home, com es pot entendre? Tants
que en tenim ací! Només cal fer un pas fora de casa
per comprovar com van d'endarrerits per Europa.

2 - Virtuts cardinals
Hi ha una sola ciutat en tot l'universo mundo que

té fallera major infantil i una plaça a la famosa
Ladíspoli. AI final el temps ens dóna la raó i els
mèrits dels benicarlandos són justament recone
guts. Ara hem de fer lluir les virtuts de la tempe
rança i de la mesura i per al nostre alcalde més cen
trat, tot i això, no serà gens fàcil. .. Sabeu a què es
dedica el pare de la reina de les festes?

3 - Concurs d'idees
Per exemple: l'Ajuntament podria cremar una

falla -o pegar-los foc a totes, per què no?- al bell
centre de la plaça de la Constitució. Així els bom
bers, amb un punt d'aigua, podrien aprofitar per
regar l'espessa vegetació que ha de brotar sobre un
ciment tan fèrtil.

4 - Bló, més vegetació
Ja heu passat a visitar el Jardí Botànic annex al

Colegio de la ConsolaCÍón? Aneu-hi, aneu-hi, és al
Mendes Nunyes, a la banda de la mar i hi podeu tro
bar fenàs, malva, xicoira, juliverda, lletsons i altres
rares espècies que serien exòtiques a Puerto Rico.
D'un valor incalculable.

S - Museu
Més idees per a un museu que estan omplint

entre tot els benicarlandos: per què els responsa
bles no es proposen d'incorporar al fons de la insti
tució un element tan emblemàtic com la farola vella
del port? O açò deu ser una pregunta capciosa?

(r¡1l~n
~

AUc)l

-

AUTO ESTELLER

SERT

Ctra. Nacional 340, Km. 142
Tel.: 964 40 07 68 Vinaròs

ESTELLERIMPORT

~
Entrada taller: passeig Febrer Soriano

Exposició: Av. Magallanes, 1
Tel.: 964 47 17 08 Benicarló
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de diumenge a diumenge
per Paco Del Castillo i Rodolfo Serrano

El davanter Joaqui analitza la
temporada del C.D. Benicarló (I)

O
e tots els fitxatges que
enguany ha realitzat el COB,
potser l'únic que ha acabat

convencent la totalitat del respecta
ble ha estat el davanter centre
Joaqui. Aquest brau jugador valen
cià va aplegar fa set mesos al nos
tre poble i, després de dos anys
sense xafar un terreny de joc, ha
esdevingut el màxim golejador de
l'equip amb tretze dianes.

És un llàstima -em penso que
això ja ho he dit en alguna altra
ocasió- que de tants entrenadors
com ha tingut el Benicarló, cap haja
estat capaç de posar-lo en bona
forma física. Estic segur que, a ple
rendiment, se'n hagués atipat de
posar la bimba al fons de la xarxa
tal i com va fer en equips com el
Sant Marcel· li, l'Almeria, el
Pontevedra, leclà, o el Terol (amb
l'equip gallec i el leclà va jugar la
promoció d'ascens a segona A).
Fins enguany no havia baixat mai
dels 25 gols per temporada i, en
alguns casos, havia superat amb
escreix la trentena.

A La Veu vam mantenir una llar
ga . conversa amb Joaqui i ací
reproduïm el que es pot reproduïr,
perquè som pobres però honrats i
la discreció, encara que no ho sem
ble, és norma de la casa.

Joaqut: "el Benicarló es
mereix estar a tercera
divisió, però enguany
ha estat tot un cúmul de
circumstàncies negati
ves, de desgràcies"

La Veu.- Com vas fer cap a
Benicarló?

Joaqui.- Va ser Domingo Navarro
qui em va cridar. Feia un pa'reU
d'anys que no jugava i finalment
em vaig animar a venir. La veritat
és que no me'n penedeixo gens i a
hores d'ara em sento un benicar
lando més.

Potser aquesta febra de neopa
triotisme local li l'haja induïda la

nòvia que s'ha buscat ací. Fins i tot
es veu que fan compte de casar-se.
I és que al món hi ha gent per a tot,
bé ho sap vosté. Però seguim.

LV- Qué li ha passat enguany al
Benicarló?

J.- Com diu el tòpic, ha estat tot
un cúmul de circumstàncies negati
ves, de desgràcies. Tots ens n'hem
de sentir una mica culpables-o La
plantilla, els tècnics, la Junta, els
mitjans de comunicació.... tots, en
definitiva.

LV- I el públic?
J.-EI públic ens ha recolzat, qué

més volem? Som els jugadors els
qui hem d'aixecar els ànims dels
espectadors.
. LV- Per cert, amb aquesta afició
que has vist, on creus que es
mereix estar el Benicarló?

J.- Indiscutiblement a tercera
divisió. Ho dic sense vaciHar, dono
fe. Per la categoria del poble, per
les instal'lacions, per l'afició....
Benicarló no és un poble de prime
ra regional.

Continuarà la propera setmana.

El CF Benihort A Benjamí
Campió de lligat

Resultats última jornada:
2a Regional Infantil:
Vila-real CF B - 7 Benihort B • O

Lliga Nord Aleví:
Benihort B • O Benihort A· 7
Benihort C • 2 Benihort B· O
Benihort A • 3 Benihort C· 1
Lliga Nord Benjamí:
Benihort B • O Benihort A - 16

El passat dissabte va acabar la lliga
Nord a les categories Aleví i Benjamí.
El Benihort A va haver de conformar
se amb el sots-campionat. Per els
Benjamins del Benihort A, dirifit per
Sergio Gisbert, va "serel títol de lliga.

~e-~~I:::~<=>I.----
COPISTERIA LLIBRERIA PAPERERIA

Copies de format menut i de plànols - Impremta ràpida
LA QUALITAT AL MILLOR PREU

N o VA A o RE ÇA: Passatge sant Blai 2/cantonada sant Jaume
Tel/fax 964.47.56.98 • 12580 Benicarló
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/Ói C. A. BAIX MAESTRAT

Interprovincial
infantil i cadet

Julio Sanchez,
del C.A. Baix

Maestrat - Carns
Ros guanyador de
la seua categoria

dels 20 km a
València

Gandia va ser la seu del
campionat interprovin
cial infantil i cadet, on

Elisabeth Delshorts va ser pri
mera en 150 m.l., i Bea
Ferrando primera en 500 m.l. "

L
a desena edició de la
prova dels 20 km de
València, competició de

gran nivell i prestigi, va tindre
lloc el passat diumenge, dia
28 de maig, en un matí molt
calorós i amb vent de cara. El
vencedor va ser el keniata
Enock Keter, amb 1h OOm
44sg, de l'Adidas Runnig
Team.

Per la seua part, el veterà
benicarlando, va completar e!
nou traçat, pel qual van discò
rrer 1.930 participants, fent el
142 de la classificació gene
ral, i quedant el primer en la
seua categoria, d'atletes
entre 50-55 anys) amb un
temps de 1h 21 m 48sg.
Darrere Julio van aplegar la
resta de corredors benicarlan
dos: Francisco Remolina, J.
A. Lores, Joaquín Sabaté,
Alberto Muñoz, Miguel
Marqués, Felipe Blazquez,
Francisco Velasco, Leopoldo
Pueyo, Vicent Segarra, i.
Francisco Pérez.

n

partir de les 19h, i fins al 13
del mateix mes, es desen
voluparà l'Exposició
Fotogràfica Itinerant de
Medalles Olímpiques del
Programa ADO.

El dia 16 de juny Jesús
Carballo visitarà Benicarló
on farà una xerrada a
l'Auditori Municipal des de
les 12h.

M. Marzal i José Pérez van destacar la predisposició de Carballo Mateu

del director de l'lES Joan
Coromines, José Pérez,
persona que ha fet d'enllaç
entre el pla ADO i
l'Ajuntament.

Les I Jornades
d'Olimpisme Benicarló
2000 seran l'últim acte
divulgatiu del programa
ADO abans de Sydney.
Des del dia 5 de juny, a

/Ói KOSECKI MATEU

Campió del món de gimnàstica de barra

Carballo embaixador de Benicarló
j Ii
I .
, f

Blanca López, campiona
autonòmica de gimnàstica

/Ói KOSECKI MATEU

Blanca López Belda va proclamar
se campiona autonòmica juvenil de
gimnàstica rítmica individual, el

més important de tots els que organitza la
Federació Valenciana, als campionats
disputats el passat 27 de maig a la ciutat
d'Alacant.

La gimnasta benicarlanda, del Club
Mabel, va ser la millor en aquesta dura
prova, la qual consta de quatre aparells:
corda, anell, cinta i pilota. Va obtenir la
millor puntuació a les tres primeres
modalitats i el segon en pilota.

Gràcies a aquest triomf, Blanca ha
obtingut la classificació per als campio
nats d'Espanya que se celebraran a
Córdova durant els dies 29 i 30 de juny, i
1 i 2 de juliol.

Des de La Veu, enhorabona Blanca! Blanca López, del Club Mabel, guanyà "autonòmic

L
'actual campió del
món de gimnàstica de
barra, Jesús

Carballo Martínez, s'ha
compromés amb
l'Ajuntament de Benicarló
per a ser l'ambaixador
honorífic de la localitat i
convertir-se d'aquesta
manera en l'estendard de
l'esport benicarlando als
pròxims Jocs Olímpics de
Sydney, que es disputaran
durant el pròxim mes de
setembre. La notícia va ser
anunciada durant la pre
sentació de les I Jornades
d'Olimpisme Benicarló
2.000, que va tindre lloc a
la sala de plens del consis
tori benicarlando. La pre
sentació va córrer a càrrec
del regidor d'Esports de
Benicarló, Marcos Marzal, i

--
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LA VEU DE BENICARLÓ: SETMANARI OFICIAL DEL IV TORNEIG 3x3 AL CARRER

l

La web del Club Bàsquet Benicarló té les següents
seccions: Torneig 3x3 al Carrer, Torneig Nacional
Ciutat de Benicarló, Equips, Directiva, Benicarló,
Col·laboradors, Altres i Nosaltres. Està en dos idiomes;
el català i el castellà.
http://lapagina.de/cbbenicarlo

t "

Montxo Cornelles (esquerra) a una

fotografia 'que apareix a la web amb Andrés
Jiménez (dreta).

La web permet informar
se de les diferents activitats
que el club r.ealitza al llarg
de l'any.

Una novetat important és
que es pot fer, encara avui,
la inscripció per al Torneig
3x3 al Carrer a través d'in
ternet. Gozalbo ho té clar
en afirmar que "de mo
ment és una cosa més
simbòlica, però la socie
tat va en aquesta direcció
i no ens podem quedar al
marge. A més, serveix
per donar-nos a conèixer
millor als convidats, els
patrocinadors o a la resta
de persones que s'inte
ressen per nosaltres".

La web està enllaçada
amb benicarlo.org, el por
tal benicarlando més impor
tant. Quan aquells que s'in
formen del club volen saber
més coses de Benicarló,
van a parar a aquesta pàgi
na que dóna la informació
més completa en tots els
àmbits.

h G.a. BENICARLÓ

Tot un món a un clic de distància
http://lapagina.de/cbbenicarlo

[JO
es de fa uns dies el
Club Bàsquet Beni
carló disposa d'una

web pròpia. D'aquesta ma
nera, des de tot el món es
poden seguir les evolucions
del club que presideix Sal
vador Martínez.

El creador de la pàgina
web, Àlex Gozalbo, ens
explica que "estem bus
cant un lloc per penjar-la
on l'adreça siga més
curta, ja que a la gent li
costa recordar-la. Però
aquest servidor ens va
posar moltes facilitats i la
manera d'actualitzar els
continguts és molt fàcil".

Es tracta d'una web de
navegació molt senzilla
pensada per als més joves,
"tant el disseny, amb co
lors molt vius, com l'es
tructuració del contingut
segueixen les preferèn
cies dels xiquets i xique
tes".

Retalleu per ací

r-----------------------------------------------------------------------------------------------,
BUTLLETA D'INSCRIPCIÓ AL 'TORNEIG 3x3 AL CARRER'

NOM DE L'EQUIP:

NOM COGNOMS COLLEGI DATA DE NAIXEMENT
1. _
2. _
3. _
4. _
5. _

NOM l TELÈFON DEL CAPITÀ/NA:

Porteu aquesta butlleta al Pavelló Poliesportiu, a )'Ajuntament o al col'legi (professor/a de Gimnàstica).
Hi ha tres categories: benjamins (nascuts/des 91-90), alevins (89-88) i infantils (87-86). Els equips poden
ser mixtos i han de tenir de 3 a 5 components. ÚLTIMS DIES PER INSCRIURE'S.

-----------------------------------------------------------------------------------------------
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Celebració dels 50 anys de la Mare de Déu de la Mar

Imatge de les dones anomenades María de la Mar a Benicarló Gica S.

J6 MAROOI

La parròquia de Santa
Maria de la Mar de
Benicarló va ser l'esce

nari de l'emotiu homenatge
a totes aquelles dones lque
s'anomenen Maria de la Mar
amb motiu de la commemo
ració dels 50 anys de la
coronació de la Mare de Déu
de la Mar. En l'esmentat
acte es va celebrar una
missa major, a càrrec de
mossén Ramón Gasulla
Hernandez, i en la qual es
va fer entrega d'un record,
una estampa de la imatge
de la Mare de Déu a les vint
i-sis dones benicarlandes,
d'edats molt diverses, que
van acudir a l'esdeveniment.

L'acte, que també està
emmarcat dins dels actes
commemoratius del 350 ani
versari de l'arribada de la
imatge del Crist del Mar a la
nostra ciutat, va estar mar
cat per la devoció a la Mare

de Déu de la Mar. Jaume
Rolíndez Fonollosa, mem-
bre de la Comissió
Organitzadora d'aquests
actes, va ser l'encarregat
d'agrair públicament la
col'laboració de tots els
assistents, especialment a
les dones inscrites.

El rector va destacar en la
seua homilia la importància

de l'esdeveniment incidint
en la importància que té per
als benicarlandos el Crist de
la Mar. Així mateix, totes les
"Maria de la Mar" van llegir
juntes davant de la Mare de
Déu una pregària en el seu
honor.

Les dones que van parti
cipar en l'acte van ser les
següents: Maria del Mar

Arnau Esteller, Maria del
Mar Bayarri Fresquet, Maria
del Mar Bellvís Gellida,
Maria del Mar Beltran
Beltran, Maria del Mar
Cambrer Beltran, Maria del
Mar Climent Lluch, Maria del
Mar Forés Martínez, Maria
del Mar de Gustet Ruiz,
Maria del Mar Fontanet
Cortés, Maria del Mar Flos
Ruiz, Maria del Mar Hurtado
Martínez, Maria del Mar
López Mercé, Maria del Mar
Prats Lluís, Maria del Mar
Prats París, Maria del Mar
Ripollés Prats, Maria del Mar
Roda Lluch, Maria del Mar
Sanz Vives, Maria del Mar
Senén Gilabert, Maria del
Mar Sorlí Rolíndez, Maria
del Mar Torres Escamnes,
Maria del Mar Senar Vallés,
Maria del Mar Marza Bosch,
Maria del Mar Melet Arín,
Maria del Mar Foix, Maria
del Mar Ramón Masip i
Maria del Mar Pascual
Domingo.

Organitzat pel Grup de Dones Progressistes

Xerrada sobre teràpies naturistes
Congrés comarcal del
Partit Comunista - PV

Imatge de la xerrada col, loqui a càrrec de Ferran Borràs M. Chamorro

J6 MANUELA CHAMORRO

E
I passat dia 19 de maig va

. tindre lloc, al Casal
Municipal, la xerrada

col'loqui sobre 'Teràpies naturis
tes com a base per prevenir
malalties', a càrrec del naturista
Ferran Borràs, i organitzada pel

Grup de Treball de les Dones
Progressistes de Benicarló.

Les organitzadores van catalo
gar de molt positiva i interessant
la xerrada, en la qual es va pas
sar un vídeo orientatiu sobre les
teràpies naturistes, i on Ferran
Borràs va analitzar els mètodes
de prevenció de malalties.

J6 ISMAEL MATEU

E
I responsable comarcal del Partit
Comunista del País València a les comar
ques del nord de Castelló, Carlos Yacoub,

va expressar la seua satisfacció després de la
celebració del 11 Congrés Comarcal del PCPV,
celebrat al Casal Municipal de Benicarló, i al
qual van assistir el secretari d'Organització del
PC, Julian Cudero, i dos membres de la perma
nent del dit partit, entre altres. "Hem de recu
perar antics militants del pe, a tota aquella
gent que ha confiat en les nostres idees, i
que a poc a poc s'ha anat apartant del com
promís comunista", va indicar Carlos Yacoub.

Es van tractar els assumptes més preocu
pants per la comarca, com l'ocupació, l'econo
mia o el turisme, "la situació dels treballadors
ha de millorar, establir major equilibri en els
salaris i apostar per una jornada laboral de
35 hores, aqueixa és la idea principal per la
qual hem d'apostar tots els treballadors", va
comentar Yacoub.
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EL CÒMIC SETMANAL

DE XAVIER BURRIEL

G última

Còmic

Cartellera de Cinema Benicarló i Vinaròs
del 2 al 5 de juny

Benicarló Vinaròs 8
GLADIATOR

CONSULTEU
HORARIS

GIGOLÓ

Divendres
22:30

Dissabte
19:45 i 22:30
Diumenge

17:00, 19:45 i 22:30
Dilluns

19:45 i 22:30

.1.•1• •~INlh\\A C:OLISEUM

28 DIAS

Divendres
22:30

Dissabte TANCAT PER
19:45 i 22:30 VACANCES
Diumenge

17:00, 19:45 i 22:30
Dilluns

19:45 i 22:30
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